



Free Poetic Guitar II Upgrade



Rechtmäßige Besitzer einer „Poetic Acoustic Guitars“ erhalten Poetic Guitar II kostenlos. Hierfür müssen Sie lediglich den License Key von Ihrer „Poetic Acoustic Guitars“ in Ihrem Best Service Account registrieren.

Besuchen Sie bitte www.bestservice.de und loggen sich in Ihren User-Account ein (falls nötig bitte erst registrieren). Klicken Sie „Meine Produkte“ auf der linken Seite und dann auf „Registrierung“. Geben Sie nun den **License Key*** ein. Sie können Poetic Guitar II nun kostenlos herunterladen.

Beachten Sie bitte, dass Poetic Guitar II nicht die selben Gitarren beinhaltet wie „Poetic Acoustic Guitars“. Wenn Sie die Gitarren aus „Poetic Acoustic Guitars“ weiter benutzen wollen sollten Sie diese nicht deinstallieren!

*** Der License Key befindet sich auf Ihrer Poetic Acoustic Guitars DVD Hülle, sollten Sie einen Download erworben haben, befindet sich der License Key in der Email mit den Downloadlinks.**

Für technischen Support schreiben Sie bitte an support@bestservice.de



Rightful owners of „Poetic Acoustic Guitars“ are entitled to a free Poetic Guitar II upgrade. To get your free new version you will just need to register the License Key from your „Poetic Acoustic Guitars“ in your Best Service Account.

Please visit www.bestservice.de and log in to your user account (register if necessary). Click on „My products“ on the left hand side and on the “Registration” button to enter your **License Key***. You can now download Poetic Guitar II for free.

Please note that Poetic Guitar II does not contain the same guitars as „Poetic Acoustic Guitars“. If you want to continue to use „Poetic Acoustic Guitars“ please don't delete it from your computer!

*** The License Key can be found on your original Poetic Acoustic Guitars DVD sleeve, or if you purchased a download version, it is in the email with the download links.**
For technical assistance please write to support@bestservice.de

Copyright 2013, Best Service and Beijing Times Concept Cultural Co., Ltd.

bestservice

